
 

Initiativärende: 

 

Badplatser 

Kommunstyrelsen har fått ett medborgarförslag om badplatser. Tyvärr visar det sig att den 
föreslagna platsen inte lämpar sig för en ny badplats. 

Vi ser ett behov av ny/nya badplatser i kommunen. Det finns flera orter där man upplever brist på 
badplatser.  

 

Vi Socialdemokrater yrkar på: 

-att kommunstyrelsen ger förvaltningen i uppdrag att utreda behovet och möjligheten till placeringen 
av ny/nya badplatser i Härryda kommun. 

 

 

För Socialdemokraterna: 

Ulla-Karin Johansson 

Robert Langholz  

Patrik Linde 
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